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ПРЕПИС-ИЗВЛЕЧЕНИЕ ОТ ПРОТОКОЛ № 9 
от заседанието на УС на СБФД, състояло се на 13.07.2023 г. 

 
ПРИСЪСТВАТ: Михаил Мелтев, Илиян Джевелеков, Геновева 

Димитрова, Правда Кирова, Владимир Лекарски, Деян Статулов, Светослав 
Драганов, Иван Павлов , Мариана Вълканова 

Присъстват от УС по ZOOM: Милко Лазаров, Весела Данчева, Анастас 
Джидров, Петър Вълчанов  

Присъстват от УС чрез телефонна връзка: Стефан Командарев 

Присъстват още: Васил Мареков – секретар по стопанските въпроси, 
Екатерина Чурилова – юрист, Венелин Грамадски – председател на 
Контролната комисия, Биляна Николова – председател на гилдия „Монтаж“, 
Стефан Илиев – председател на Гилдия „Композитори и звукорежисьори“ /по 
ZOOM/ 

ДНЕВЕН РЕД:   

1. Избор на наемател на Дома на киното. 
2. Разни  

 
Към момента на откриване на заседанието присъстват 13 /присъствено и 

дистанционно/ от 15 членове на УС. Заседанието има кворум за провеждане и 
взимане на решения. 

Михаил Мелтев: Колеги, има ли предложения за допълнителни точки по 
дневния ред? Ако няма, моля да гласуваме.  

 
УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ утвърди дневен ред за провеждане на 

настоящото заседание както следва: 

1. Избор на наемател на Дома на киното. 
2. Разни  

 
„за“ – 13 (Милко Лазаров, Михаил Мелтев, 
Илиян Джевелеков, Геновева Димитрова, 
Правда Кирова, Владимир Лекарски, Деян 
Статулов, Светослав Драганов, Иван 
Павлов, Мариана Вълканова, Весела 
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Данчева, Анастас Джидров, Петър 
Вълчанов) 
„против“ – няма   
„въздържали се“ – няма 

 
ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТ ДНЕВНИЯ РЕД: 

 
Xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 
 
 Михаил Мелтев: Добре, пристъпваме към явно гласуване. Никой няма 
нищо против, нали? Най-напред гласуваме процедурата за провеждане на 
гласуването. 
 
 Към момента на гласуване участват 14 от 15 членове на Управителния 
съвет (9 присъствено+ 5 дистанционно: 4 по ZOOM и 1 по телефон). 
 Заседанието има кворум да взимане на решение. 
 

УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ РЕШИ: 

Приема процедура за провеждане на гласуването за избор на 
наемател на Дома на киното, както следва: 

1. Всеки от членовете на Управителният съвет гласува за един от 
тримата кандидати - Пърпъл Рейн ООД, Амбиент ЕООД и Йордан Жечев.  

2. В случай, че в резултат от гласуването никой от кандидатите не е 
получил повече от половината от гласовете на присъстващите на 
заседанието членове на УС /7+1 гласа/, се провежда втори кръг на 
гласуване, при който всеки от членовете на Управителния съвет гласува за 
един от двамата кандидати, получили най-много гласове в първия кръг.  

3. Кандидатът, получил повече от половината от гласовете на 
членовете на УС се определя за наемател, с който да се проведат преговори 
по конкретните клаузи и да се сключи договора за наем. 

„за“ – 14 (Милко Лазаров, Михаил Мелтев, 
Илиян Джевелеков, Геновева Димитрова, 
Правда Кирова, Владимир Лекарски, Деян 
Статулов, Светослав Драганов, Иван 
Павлов, Мариана Вълканова, Весела 
Данчева, Анастас Джидров, Петър 
Вълчанов,  Стефан Командарев) 
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„против“ – няма   
„въздържали се“ – няма 

 Михаил Мелтев: Преминаваме към гласуване за избор на наемател на 
Дома на киното. 

Към момента на гласуване участват 14 от 15 членове на Управителния 
съвет (9 присъствено+ 5 дистанционно: 4 по ZOOM и 1 по телефон). 
 Заседанието има кворум да взимане на решение. 
 След проведеното обсъждане въз основа на параметрите, предложени от 
Пърпъл Рейн, Амбиент и Йордан Жечев, членовете на Управителния съвет 
гласуваха за кандидатите и се получиха резултати , както следва: 

I кръг на гласуване: 

„Пърпъл Рейн“   2 гласа „за“ 

„Амбиент“   7 гласа „за“ 

Йордан Жечев   3 гласа „за" 

„Въздържали се“ 2 гласа  

Тъй като в I кръг на гласуване никой от кандидатите не получи повече от 
половината от гласовете на присъстващите членове на УС, се проведе II кръг на 
гласуване между „Амбиент“ и Йордан Жечев, както следва: 

II кръг на гласуване: 

„Амбиент“   9 гласа „за“  

Йордан Жечев   4 гласа „за“ 

„Въздържали се“  1 глас 

В резултат на проведеното гласуване, кандидатите се класират, както 
следва: 

1. „Амбиент“   
2. Йордан Жечев   
3. „Пърпъл рейн“   

 
В резултат на проведеното гласуване след обсъждане на кандидатите 

и техните оферти, УПРАВИТЕЛНИЯТ СЪВЕТ РЕШИ: 

1. Избира „Амбиент“ – Здравко Армянов (получил мнозинството от 
гласовете на членовете на УС)  за наемател, с който да се  сключи 
договор за наем на Дом на киното при параметрите, предложени от 
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кандидата към 07.07.2023 година. В срок до 5 август 2023 г. да се 
проведат преговори по клаузите на договора (за конкретизиране  
правата и задълженията на страните) и да се сключи договор за наем 
с „Амбиент“ – Здравко Армянов - след одобрението му от 
Управителния съвет.   

2. В случай, че в срок до 5 август 2023 година не бъде постигнато 
съгласие  по клаузите на договора и проектът на договор за наем не 
бъде одобрен от Управителния съвет, да се пристъпи към преговори 
и сключване на договор с Йордан Жечев - кандидатът, класиран  на 
второ място. 

    
„за“ – 14 гласа 
„против“ – няма   
„въздържали се“ – няма 

 хххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххххх 

 
С изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито. 
 
Подробната дискусия по обсъжданите точки е в аудиозапис, неразделна 

част от настоящия протокол. 
 
 

ГЛ. СЕКРЕТАР:   ПРЕДСЕДАТЕЛ:  
 /Михаил Мелтев/      /Милко Лазаров/  

 


